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Klint den 18. september 2021 

 

 

 

 

Referat af ordinær generalforsamling den 18. september 2021 

Den afgående formand Knud Svendsen bød velkommen til generalforsamlingen, som skulle have 

været afholdt i foråret, Langfredag som traditionen er. Men endnu engang forpurrede Coronaen 

dette. Til generalforsamlingen mødte repræsentanter op fra 30 parceller. 

 

1.  Valg af dirigent 

 Advokat Per Henning Jensen blev valgt som dirigent. 

2.  Valg af referent 
 Liselotte Astrup blev valgt som referent. 

 

3.  Formandens beretning 
 Den nuværende formand Ulla Dyhrberg fremlagde beretningen, som også er 

udsendt på skrift, hvorfor der henvises til denne. 

 Beretningen blev godkendt uden bemærkninger 

 

4.  Fremlæggelse af regnskab for 2020 
 Kassereren Laurids U. Sørensen redegjorde for regnskabet 2020. 

 Kassebeholdningen er pt. kr. 92.000,-. 

 

Der har i årets løb været en ekstraordinær stor udgift til reparation af pumpen ved 

åen, som blev ramt af et lynnedslag. 

 

Der regnes med et overskud i 2020 på kr. 15.000 og en kassebeholdning ved årets 

udgang på kr. 100.000,-. 

 

Det nuværende kontingent fastholdes derfor på det nuværende niveau. 
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Bestyrelsens honorarer udgør kr. 2.000,- til kassereren og kr. 1.000 til hvert 

bestyrelsesmedlem. 

 

Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger. 

 

5.  Fastlæggelse af budget for 2022 
 Kassereren gennemgik budgettet for 2022, som med de kendte udgifter vil 

balancere og ende ud med et lille overskud og en kassebeholdning på ca. 100.000,-. 

 

6.  Forslag fra medlemmerne 
 Der var ikke kommet nogle forslag fra medlemmerne. 

 

7.  Valg af 2 bestyrelsesmedlemmer 
 Liselotte Astrup og Karsten Nielsen er på valg og villige til genvalg. 

 

8.  Suppleant indtræder i bestyrelsen 
 Tidligere suppleant Niels Bjørkbom er gået ind i bestyrelsen i stedet for Knud 

Svendsen, som er fraflyttet foreningen. 

 

9.  Valg af suppleanter 
 Søren Schou, Fasanengen 13 og Birgit Agner, Fasanengen 33 blev valgt som 

suppleanter. 

 

10.  Valg af 2 revisorer 
 Laust Andersen og John Færgemann blev genvalgt. 

 

11.  Valg af revisor suppleant 
 Jens Hasemann blev genvalgt. 

 

12.  Evt. 
 

 Der blev stillet en spørgsmål vedr. den til tider dårlige lugt fra havnen på grund af 

svovlbrinte og manglende vandcirkulation. 

 

 Bestyrelsen har tidligere været i kontakt med kommunen angående dette, men det 

er svært at komme igennem, idet havnen officielt ikke eksisterer. Bestyrelsen vil dog 

igen undersøge kommunens ansvar i forbindelse med vandproblemer, dræn mv. i 

havnen og vil komme med en redegørelse til næste år. 
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Bestyrelsen har gentagne gange drøftet pringen ved bad1roen som er meget
genrerde for hdegæsterne, fordi bilerne parkeret p græsarealet foran
bad ebroen.

denne sæson hr best(reisen opsat et skilt1 der hQnviser bilerne til ikke at parkere
p græ!arealet. Dette har do ikke haft den ønskede effekt, hvorfor bestyrelsen har
taft om z opsætte nogle enkie raftehegn, som kan tjene to forrn4: Et at bilerne ikke
kan par<ere p rsarealet fnra badebroen og to at kliser har noget at stille
detescykterop 3d.

Bestyrr’ viDe gerne hrc, om der var stemning for at gi videre med den de,
hvilket gnnerlforsamtingen var po5itit stemt overfor,

Vect eneralforsarn1ingens afskitning takkede Ulla Dyhrberg den agende formand
Knud Svendsen for 10 rs gcd vbejde i foreningen og han modtog en lille gave
herfor.

lun Ønskedë herrfter elle en god vinter og en god jul.

Nse rs generalfirsamicg forventes afholdt iarifredag som vntigt.

Sgn. Per Hennn en, cirignt Sign. Lisrlotte Astrup, referent

I

Sign. Ulla Dyhrberg, fornand


